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Za enoviti program
samoprispevka
Krajanl ao na zborlh z redklml posamlčnlml Izjemaml podprll predlog
za uvedbo četrtega samoprispevka v LJubl/anl, s katerlm naj bl
razreševali ekološko problematiko. Takšno mnen/e so poudarfU na
petnajstl seji občlnake konference SZDL Ljubljana Center, ki se Je
sestala v sredo, 1. oktobra

Težko je sicer dajati objektivno oce-
no razpoloženja, so menili na seji, ven-
dar javne razprave v krajevnih skup-
nostih niso nikjer z večinskim mne-
njem odklonile kateregakoli od ele-
mentov osnutka programa četrtega sa-
moprispevka. Vendar pa krajani zah-
tevajo, da njihove pripombe skrbno
proučijo in po možnosti vgradijo v
končni predlog programa.
Solidarno reševati ekološke
probleme

Glede na takšen potek javnih raz-
prav je občinska konferenca na podla-
gi usmeritev predsedstva OK SZDL in
dodatne razprave na sami konferenci
zavzela stališče, da v nadaljnjih proce-
sih usklajevanja podpira celoten in
enovit program četrtega samoprispev-
ka. S tem izraža polno solidarnost do
reševanja ekoloških problemov vseh
okolij tudi zunaj naše občine. Če pa se
bo med usklajevanjem pokazala argu-
mentirana potreba po krčenju ali do-
pobyevaiyu programa, naj delegacija
naše občine pri mestni konferenci
SZDL argumentirano zahteva, da
ostane sanacija grajskega pobočja
eden od elementov četrtega samopri-
spevka, al> pa da postane ta sanacija
prvenstvena sestavina dejavnosti v
programu komunalne skupnosti Ijub-
ijanskih občin.

Delegati občinske konference zahte-
vajo od mestnega operativnega štaba,
da poda temeljite in popolne odgovore
na vsa zastavljena vprašanja. Ti odgo-
vori naj bi bili med drugim tudi drago-
cena pomoč pri vodenju drugega dela
javne razprave. Politična aicija na-
mreč še vedno ni končana - so pouda-
rili na seji občinske konference. Zdaj
moramo storiti vse, kar je v naši moči,
da razložimo občanom prednosti os-
nutka programa in jih pridobimo, da
glasujejo »za«. Tvorci programa pa naj
upoštevajo vse tehtne pripombe iz jav-
ne razprave in jih vgradijo v predlog
programa. Konferenca pa je med dru-
gim opozorila tudi na prometno uredi-
tev v ožjem središču mesta, za katero
meni, da jo je potrebno urejevati hkra-
ti z drugimi ekološkimi problemi.
Skrb za temeljna načela
stabilizacije

Akcija za samoprispevek nas je
spodbudila, da smo začeli temeljito
razmišljati, kako naj z realnimi posegi
prispevamo k zagotavljanju varstva
človekovega okolja. Obenem so kraja-
ni pokazali veliko skrb za uveljavljanje
temeljnih načel stabilizacijskega pro-

grama - spoštovaiyezakonitosti,.stro-
kovne odločitve, odgovornost, varč-
nost in spoštovanje rokov. Dosedanje
razprave pa so pokazale tudi vrsto sla-
bosti v predloženem gradivu. Lokalne
težiye v posameznih krajevnih skup-
nostih niso prišle do izraza.

V ljudeh moramo ustvariti zaupaiye
in razpršiti morebitne dvome o troše-
nju sredstev, so med drugim poudarili
v razpravi. Povedati moramo, kako
smo uprabili sredstva prvega, drugega
in tretjega samoprispevka. Samopri-
spevek je najbojj enovita oblika samo-
upravljanja, so menili na seji in pouda-
riii, da moramo razjasniti vse morebit-
ne dileme. Prisluhniti moramo željam
krajanoy in izločiti iz programa tisto,
kar večina odklanja. Zahtevamo, da
predlagatelji proučijo vse pripombe in
dajo jasno razlago za vse, kar občanom
ni jasno, so povedali v razpravi.
Čisto okolje tudi za bodoče
rodove

S sredstvi predlaganega samopri-
spevka naj bi razrešili v Ljubljani vse
tisto, kar nismo uspeli opraviti doslej.
Zaradi tega je v našo korist, da se opre-
delimo za program in ne zapustimo
generacyam, ki prihajajo za nami, eko-
loško zanemarjenega mesta. Med dru-
gim so v razpravi še navedli podatek,
da bodo zavezanci samoprispevka -
če bo izglasovan - prispevali v petih
letih komaj en sam mesečni osebni

.dohodek. N. I.


